
ZAPISNIK SA 17.SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u,
u mandatu 2023/2027, koja je održana u utorak 24.9.2024. godine u 12:00 h u sali 301.

Prisutni:Merima Kurtović-Pašalić; Džemal Kahrica; Edis Fočo; Mubera Herac; Samir
Gadžo;Mustafa Baručija; Minka Džihanić; Sanin Vila; Sadin Kavazović; Sanija Saljihi;Dragan
Miljević
Odsutni: Alen Pavić,Omer Bukić,Ekrem Agić,Minja Erić

Dnevni red:

1. Zapisnik sa 16. redovne sjednice UO SSR u BHRT-u
2. Aktualna situacija
3. Finansije

- Blagajnički izvještaj za mjesec august 2024. godine
- Izvještaj Adriatic osiguranje za mjesec august 2024. Godine

4. Pomoć
- Pomoć članovima sindikata za mjesec septembar 2024 godine

5. Razno

AD 1.M.Kurtović-Pašalić je na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u,
otvorila 17.redovnu sjednicu UO SSR u BHRT-u, u mandatu 2023/2027.g i predložila dnevni red
koji je jednoglasno usvojen, kao i Zapisnik sa 16. redovne sjednice UO sindikata.

AD 2. Kada je u pitanju aktualna situacija predsjednica M.K.Pašalić je upoznala prisutne da
Je rukovodstvo sindikata nakon posljednje sjednice UO tražilo sastanak sa generalnim direktorom ali
obzirom da je bio na GO,razgovarali su sa pomoćnicom direktora Dž.Jusufbegović.Upoznali su je sa
nezadovoljstvom uposlenika sa najnižim koeficijentima koji nisu dobili ništa nakon povećanja plaća od 10
posto i ponovili da insistiraju na povećanju toplog obroka najmanje 1 posto od minimalne plaće u FBIH
jer je to najpravedniji način da se pomogne svima podjednako. Međutim, kako je rečeno trenutno nema
sredstava za povećanje toplog obroka a zbog velikih dugovanja i brojnih obaveza. Također, Jusufbegović
nas je upoznala sa podacima da je od 2020. do danas uposlenicima sa najnižom plaćom povećana plaća
cirka 200 KM. Kada su u pitanju IT centri rečeno je da se radi analiza mogućnosti za povećanje
pojedincima koji rade više poslova ali da još nije završena analiza.
Što se tiče uplata doprinosa za penzionere da je završeno do marta ove godine za sve.

Merima K Pašalić je upoznala prisutne i sa izvještajem nakon obilaska podružnica IT centara u Zenici,
Tuzli, Banja Luci, Bihaću i Mostaru u periodu od 9.9 do 13.9.o.g a u skladu sa Planom rada za 2024.g koji
je usvojen na posljednjoj Skupštini. Nakon konstruktivne rasprave jednoglasno je usvojena Odluka o
utrošku sredstava za obilazak IT centara.

Zaključeno je da je potrebno pozvati generalnog direktora na sastanak ili oktobarsku sjednicu UO kako bi
odgovorio na sva pitanja i probleme s kojima se suočavamo.

Potpredsjednik Dž.Kahrica je izvjestio članove UO o organiziranju Emiterijade 2024.g te da sve
pripreme teku po planu.



Predsjednica je obavijestila članove UO i o ročištu za prodaju imovine BHRT-a.

Ad 3. Blagajnički izvještaj za mjesec august 2024.godine je primljen k znanju.
Izvještaj o poslovanju sa Adriatic osiguranjem za august 2024.godine je primljen k znanju.

Ad 4. Pomoć za septembar 2024.g
- Hot Minka 500 KM // 2 dio
- Skopljak Đemal 500KM
- Šehović Elvedin 400KM
- Solak Kadira 150 KM
- i jedan DM beby bon u iznosu od 200 KM za Bešić Jasmina
Odluke o pomoći za mjesec septembar 2024.godine u ukupnom iznosu od 1750 KM usvojene su
jednoglasno.

Ad 5. Razno

Predsjednica Merima K Pašalić je upoznala prisutne da se u Istanbulu održava godišnja konferencija
Međunarodne sindikalne organizacije na kojoj je naša Neda Tadić uručila zahvalnicu u ime SSR u BHRT-u
predsjednici EFJ Maji Sever.

U 13 sati je završena sjednica .

Izvršni sekretar/ica

Mubera Herac Predsjednica SSSR u BHRT-u

Merima Kurtović-Pašalić


